

# Time for *treats*

款待时间

Pair any Nutella biscuits or Pocky or RÓA cookies + a hot or cold drink

搭配能多益饼干, 百奇曲奇忌廉或 RÓA 五彩饼干和任何热或冷饮, 即可享有高达\$2折扣



**\$7**  
SGD

Save up to \$2



With a hot or cold drink  
搭配任何热或冷饮, 即可享有高达\$1折扣



**\$16**  
SGD

Save up to \$4

With any beer or wine

搭配任何啤酒或葡萄酒, 即可享有高达\$4折扣

**\$12**  
SGD

Save up to \$1

# Kid's Snack Deal

儿童零食特惠

*Deal*



**\$16**  
SGD

Save up to \$3

RÓA cookies or Nutella biscuits or Cheez dippers + a hot or cold drink + kid's activity pack

RÓA 五彩饼干, 多益饼干或笑牛饼干棒和干酪沾酱 + 任何热或冷饮 + 儿童活动包, 可享有高达\$3折扣

# Snack & Alcohol

*combo*

欢乐时光组合

**\$13**  
SGD

Save up to \$3



Pair any beer or wine + Pringles or Fiesta mix nuts or Cheez dippers

搭配任何啤酒或葡萄酒 + 品客洋芋片, Harvest 混合坚果或笑牛饼干棒和干酪沾酱, 可享有高达\$3折扣

# Whisky or Vodka & Cold Drink

*combo*  
迷你烈酒与冷饮组合

**\$14**  
SGD

Save up to \$2



Pair a miniature whisky or vodka with any cold drink

搭配迷你烈酒与任何冷饮, 可享有高达\$2折扣

# CAFÉ MENU

*Menu*



### T&C's

We practice responsible service of alcohol for the safety & comfort of all of our customers. We will only serve alcohol to persons aged 18 years and over and you may be requested to provide ID to our crew. You may be refused service of alcohol onboard at our crew's discretion and consumption of passengers' personal alcohol (e.g. duty-free alcohol bought prior the flight) is not permitted.

乘客必须在18岁以上才能购买及饮用酒精饮料。在购买时, 您可能需要提供个人证件。为了乘客的舒适和安全, 空服员有权停止向乘客售卖及饮用酒精饮料。乘客不得饮用个人酒精饮料, 例如在机上或飞行前购买的免税酒类。

**PAYMENT AND INFORMATION** All prices shown are in Singapore Dollars (SGD) unless otherwise specified. We accept a range of foreign currencies (AUD, JPY, USD, CNY, IDR, TWD, MYR, HKD, PHP, EUR, GBP, THB, INR & LKR - notes only) along with Visa and Mastercard. Cards are accepted up to a maximum purchase of S\$200 per transaction. All change will be given in Singapore Dollars regardless of the payment currency used and we are unable to accept foreign currency coins. **NOTE** Credit card facilities may not be available on all flights and photo ID is required with all credit card purchases. We are not able to accept debit cards, Maestro debit cards, NETS cards, EFTPOS payments, and prepaid credit/travel cards. **Images are for illustrative purposes only** - products and prices may vary on some services and all products are subject to availability, please ask your crew for today's offering - Jetstar apologises should your choice not be available on this flight. **WARNING** All products may contain traces of nuts, dairy, egg, and gluten unless otherwise specified.

**付款及资讯** 所有价格均为新加坡元, 除非另外说明。我们可收取多种货币(澳元, 日元, 美元, 人民币, 印尼盾, 港币, 马来西亚令吉, 港币, 菲律宾比索, 欧元, 英镑, 泰铢, 印度卢比及斯里兰卡卢比-纸币, 并可以使用Visa卡, 和Mastercard卡付款。每次信用卡交易上限为新币\$200。无论使用任何货币付款, 余额零钱一律以新元计算。本航班不接受外币零钱。注意 并非所有捷星航班都提供信用卡付款服务。如果使用信用卡付款, 乘客需提供照片的身份证明。我们无法接受借记卡, NETS卡, EFTPOS付款或Maestro预付信用卡/旅行卡。所有饮食图片仅供说明使用 - 产品和价格在某些服务中可能会有所变动, 且所有产品以当前供应产品为准。请向机组人员查询当日可选饮食 - 如果本次航班未提供您选择的饮食, 捷星航空在此您表示歉意。警告 除非另有说明, 否则, 所有产品均可能含有坚果、乳制品、鸡蛋和面粉。

## Hot Drinks 热饮



**Boncafé Premium Instant Coffee**  
优质纯黑咖啡



**MILO® 3-in-1**  
3合1美禄  
Allergens: Milk, barley  
过敏原: 牛奶、大麦



**Brodies Lemon & Ginger Tea**  
Brodies柠檬姜茶



**Bontea Pure Ceylon Tea**  
锡兰红茶

**\$4**  
SGD

## Cold Drinks 冷饮



**Coca-Cola® Zero Sugar 320ml**  
可口可乐® 无糖



**Coca-Cola® Classic 320ml**  
可口可乐®



**Sprite® 320ml**  
雪碧®

**\$4**  
SGD



**Authentic Tea House™ Ayataka Japanese Green Tea 300ml**  
綾鷹日本绿茶



**Minute Maid® Refresh Orange 300ml**  
美汁源® 果粒橙 橙汁饮料



**Zico Coconut Water 330ml**  
Zico椰子水



**Moma Drinking Water 300ml**  
Moma饮用水

**\$3**  
SGD

## Alcoholic Drinks 酒精饮料



**Vodka 伏特加 50ml (37.5% ALC)**  
**Whisky 威士忌 50ml (40% ALC)**

**\$12**  
SGD



**White Wine 白葡萄酒 187ml (11% ALC)**  
**Red Wine 红葡萄酒 187ml (12% ALC)**  
**Asahi Super Dry Beer 朝日啤酒 350ml (5% ALC)**

**\$11**  
SGD



**Asahi Super Dry Beer 朝日啤酒 350ml (5% ALC)**

**\$10**  
SGD



**Tiger Beer 虎牌啤酒 320ml (5% ALC)**

**\$9**  
SGD

## Hot Meals & Combos 热餐与组合



**Efu Noodles with Mock Char Siew & Stir-fried Cabbage**  
伊芙面配素叉烧和炒卷心菜  
Allergens: Soy, gluten & egg  
过敏原: 大豆、麸质、鸡蛋

**\$13**  
SGD

**Hainanese Roasted Chicken Rice**  
海南烧鸡饭  
Allergens: Soy, gluten, celery & egg  
过敏原: 大豆、麸质、芹菜、鸡蛋



Combo 1 组合1

Combo 2 组合2

**\$16**  
SGD

**Hot meal + a hot or cold drink**  
热餐 + 任何热或冷饮

Save up to \$1  
享有高达\$1折扣

**Hot meal + a hot or cold drink + miso soup**  
热餐 + 任何热或冷饮 + 味噌汤

**\$19**  
SGD

Save up to \$2  
享有高达\$2折扣

All meals are produced in a **Halal-certified facility** that also handles gluten, eggs, milk, soy, peanuts, tree nuts, sesame, fish, crustaceans, molluscs, celery, mustard, lupin and sulphites. All products are subject to availability, please ask your crew member for today's choices.

所有餐食均在经过清真认证的设施生产, 该设施还处理含有麸质、鸡蛋、牛奶、大豆、花生、坚果、芝麻、鱼类、贝类、甲壳类动物、软体动物、芹菜、芥末、羽扇豆和亚硫酸盐的食品。所有产品均视供应情况而定, 请向您的机组人员咨询今天的可选项。

## Instant Meals 即食餐



**\$6**  
SGD

**Nissin Chicken**  
日清鸡肉味泡面  
Allergens: Wheat, egg, soy, milk, fish  
过敏原: 小麦、鸡蛋、大豆、牛奶、鱼

**\$6**  
SGD

**Nissin Tom Yam**  
日清泰式冬炎泡面  
Allergens: Wheat, crustacean, egg, fish, soya & sesame  
过敏原: 小麦、甲壳类、鸡蛋、鱼、大豆、芝麻

**\$6**  
SGD

**TOPP Vegetable Flavour Jasmine Rice Congee**  
蔬菜味茉莉香米粥  
Allergen-friendly  
不含过敏原

## MEAL DEAL 膳食优惠

**Instant noodles + a hot or cold drink**  
方便面 + 任何热或冷饮

**\$9**  
SGD

Save up to \$1  
享有高达\$1折扣

**Shiawase Ippai Mushroom Miso Soup**  
味噌汤 - 日本蘑菇  
Allergens: Bonito, soybean  
过敏原: 鲣鱼、大豆

**Halal** **Vegan** **Vegetarian** **No Pork, No Lard** **Gluten Free** **Spicy**

## Sweet snacks 甜食



**Nutella Biscuits**  
能多益饼干  
Allergens: Milk, wheat, barley, hazelnuts & soy  
过敏原: 牛奶、小麦、大麦、榛子和大豆

**\$4**  
SGD



**Pocky Cookies & Crème**  
百奇曲奇忌廉  
Allergens: Milk, wheat  
过敏原: 牛奶和小麦

**\$4**  
SGD



**RÓA Confetti Cookies**  
RÓA五彩饼干  
Allergen-friendly  
不含过敏原

**\$5**  
SGD



**Kopiko Coffee Candy**  
Kopiko 咖啡糖  
Allergens: Soy & milk  
过敏原: 大豆和牛奶

**\$2**  
SGD



**Himalaya Sports Lemon Candy**  
喜马拉雅岩盐柠檬薄荷糖  
Allergen-friendly  
不含过敏原

**\$2**  
SGD

## Savoury snacks 零食



**Nacho Chips Lightly Salted + Nacho Cheese Sauce**  
玉米片伴芝士酱  
Nachos: Allergen-friendly. Cheese dip: Dairy  
玉米片: 不含过敏原。芝士酱: 乳制品

**\$9**  
SGD



**Skinnie Biscotti Original Almond**  
意式杏仁脆饼  
Allergens: Wheat, nuts, egg  
过敏原: 小麦、坚果和鸡蛋

**\$5**  
SGD



**Harvest Box Fiesta Mix Nuts**  
Harvest混合坚果  
Allergens: May contain peanuts, tree nuts, milk, soy, sesame  
过敏原: 可能含有花生、坚果、牛奶、大豆和芝麻

**\$5**  
SGD



**Pringles Original**  
品客洋芋片 原味  
Allergens: Wheat, fish  
过敏原: 小麦、鱼类

**\$4**  
SGD



**Pringles Sour Cream & Onion**  
品客洋芋片 洋葱口味  
Allergens: Wheat, milk  
过敏原: 小麦、牛奶

**\$4**  
SGD



**The Laughing Cow Cheez Dippers**  
笑牛饼干棒和干酪沾酱  
Breadsticks: Gluten. Cheese dip: Milk and milk products. May contain traces of sesame, mustard and lupin  
饼干棒: 麸质。干酪沾酱: 牛奶和奶制品。可能含有芝麻、芥末和羽扇豆的痕迹

**\$4**  
SGD

## Merchandise 捷星独家礼品

**Kid's Activity Pack**  
儿童活动包

**\$10**  
SGD

Colourable sling bag packed with an activity book, colour-in postcard & crayons.

可着色的单肩包, 内含一本活动书、彩色明信片及蜡笔。

**Take Home Blanket**  
毛毯

**\$12**  
SGD

Keep warm throughout your flight with fleece blanket. It's yours to keep! 捷星的聚酯纤维毛毯让您在整个旅程中保持温暖。您可以把它带回家!

This blanket contains an elastic cord, children must be supervised during use to avoid choking hazard. Not suitable for children under 3 years of age. 这条毯子含有弹性绳, 使用时必须监督儿童以避免窒息危险。不适合3岁以下的儿童使用。

**\$8**  
SGD

**12oz Collapsible Travel Cup** 折叠旅行杯

We practice responsible service of alcohol for the safety & comfort of all of our customers. We will only serve alcohol to persons aged 18 years and over and you may be requested to provide ID to our crew. You may be refused service of alcohol onboard at our crew's discretion and consumption of passengers' personal alcohol (e.g. duty-free alcohol bought prior the flight) is not permitted. 乘客必须在18岁以上才能购买及饮用酒精饮料。在购买时, 您可能需要提供个人证件。为了乘客的舒适和安全, 空服员有权停止向乘客售卖及饮用酒精饮料。乘客不得饮用个人酒精饮料, 例如在机上或飞行前购买的免税酒类。